



Dagordning rådsmöte nr. 2 VT2021

Tisdagen den 9 januari 2021 kl. 17:00–19:00.

Digitalt möte via Zoom – en möteslänk skickades ut dagen för mötet.

Kallade:

Ellinor Hedgren Rylander	Närvarande
Dosti Tuana	Närvarande
Ellen Gustafsson Björverud	Närvarande
Johan Alexandersson	Närvarande
Evelina Siska	Närvarande
Erik Hellsing	Närvarande
Elin Englund	Närvarande
Jacob Björnberg	Närvarande
Helena Eriksson	Närvarande
Emanuel Sonstrand	Närvarande

SUS-representant Jenny Wirén Närvarande

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades kl. 17:05.

2. Mötesformalia

a. Upprättande av närvarolista.

b. Val av mötesordförande.

i. Ellinor Hedgren Rylander valdes till mötesordförande.

c. Val av sekreterare.

i. Ellen Gustafsson Björverud valdes till sekreterare.

d. Val av justerare.

i. Evelina Siska valdes till justerare.

e. Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen.

i. 4.1.i. Centrum för universitetslärarutbildning.

ii. 4.1.ii. Områdesnämnden.

iii. 4.1.iii. Introduktion studentinflytande Juridiska fakulteten.

iv. 4.1.iv. Frågestund om Studentinflytande med Kåren.

v. 5.c. Beslut om mandat för kassör att söka bidrag.

vi. 5.d. Kursföreståndares bemötande på IP- och processrätten.

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll.

i. Föregående mötesprotokoll godkändes.

g. Godkännande av dagordning.

i. Dagordningen godkändes.

3. Information från kåren

- SUS har fått ny förteckning från universitetet där det rapporteras om olika grupper som studenter ska vara representerade i.
 - o Det har inte skett några förändringar vad det gäller Juridiska fakulteten.
 - o Det har tillkommit grupper på central nivå och antalet representanter har ökat i vissa grupper.
 - Till exempel Centrala doktorandrådet, och många på det Centrala studentrådet.
 - o Jenny Wirén ska sammanställa vilka lediga platser som finns och det kommer skickas ut. Vi ska flagga om någon av oss är intresserade. Den här informationen ska spridas utanför linjerådet då vilken student som helst kan söka posterna!
- Jenny vill flagga för att det finns en styrka i att samspela med doktorandrådet för en gemensam röst mot fakulteten.
- Utbildningsmaterial och utbildningar håller på att tas fram. Till exempel kurser i hur man håller i möten, workshops i hur man bäst påverkar och hur inflytandestrukturen fungerar på universitetet.
 - o SUS vill gärna ha synpunkter på vad som efterfrågas! Vi skall i så fall maila studentombudet.

4. Information från ledamöter

a. Fakultetsnämnden: Ellinor och Erik informerar.

- i. Den centrala gruppen på SU som träffas för Covid-frågor har kollat på strategi för framöver.
 - 1. Universitetet ska följa Folkhälsomyndighetens rekommendationer men skolans geografiska läge och antal studenter innebär att skolan måste vara väldigt försiktig. Hela vårterminen kommer att vara digital.
- ii. Prefekten har informerat om att det ska ske en genomlysning av programmet vid sidan av granskningen som skjuts upp till år 2022. Per Ahlin, biträdande studierektor, är den som kommer sköta denna genomlysning. Genomlysningen ska bland annat utreda om det är en röd tråd genom hela juristprogrammet och hur Juridicum kan bli bättre på att lära ut juridik i framtiden med alla dess utmaningar. En förhoppning är att binda samman kurserna med en naturlig övergång som intro till nästa kurs. Detta skulle kunna leda till att fler studenter känner sig motiverade och att det då blir en bättre genomströmning på programmet.

- iii. Nämnden vill producera fler studenter och planerar göra detta genom fler fristående kurser och att fokusera på genomströmningen så att fler studenter tar examen.
 - iv. Ekonomiska resultat ligger på plus då det nu är en lägre lokalhyra och mindre resekostnader.
- b. **Utbildningsutskottet:** Emanuel och Ellen informerar.
- i. Kåren har anmält SU till JO – inte rättssäkert vid disciplinärenden.
Beslutet inte tillräckligt grundat, svårt för studenterna att förstå varför anmälan och beslut skett och då det blivit en 250% ökning av ärenden är köbildning ett stort problem.
 - 1. Ellinor och Evelina ska formulera en text till studenterna med tips på vad man som student ska tänka på för att inte riskera hamna i ett disciplinärende.
 - ii. Två nya sommarkurser förväntas till sommaren – riktade mot utbytesstudenter.
 - iii. Fastreg kommer försvinna i framtiden. Antagning till specialkurser kommer ske via antagning.se
 - 1. Positivt är att A- och B-perioden får besked om antagning samtidigt och att man nu kan ha specialkurser på 30 hp.
 - 2. Negativt är att systemet blir lite mer statiskt och att man inte kommer kunna lära specialkurser parallellt.
 - iv. Från VT22 kommer engelska 6 vara ett förkunskapskrav för juristprogrammet.
 - v. Vid avsteg från kursplaner där beslut fattas av prefekten ska det i beslutet anges respektive kurskod för att man ska kunna säkra upp kedjan om det skulle bli ett disciplinärende.
- c. **Läraryörlagsnämnden:** Evelina informerar.
- i. Inget att rapportera.
- d. **Arbetsmarknadsrådet:** Erik, Elin och Jacob informerar.
- i. Inget att rapportera.
- e. **Institutionsstyrelsen:** Dosti och Elin informerar.
- i. Inget att rapportera.
- f. **Kassören** informerar: Emanuel informerar.
- i. Emanuel har sökt bidraget som Linjerådet behöver men det behövs ett skriftligt beslut om hans mandat för att det ska godkännas. Återkommer under 5.c.
- g. **JURO:** Johan informerar.
- i. Enkäten angående psykisk ohälsa är i princip klar. Planering för hur den ska distribueras är i verket.
- h. **Stiftelse Juridisk Facklitteratur:** Helena informerar.
- i. Dela ut pengar till studenter på ett liknande sätt som till forskarna. Uppgift för Linjerådet att försöka komma med förslag.
 - 1. Exempelvis att ge bidrag baserat på att man klarar kurserna i tid.

2. Tills SJF:s nästa möte 15 april ska vi ha utformat förslag på hur studenterna ska få ta del av dessa medel.
- i. **Jämlikhetsombud:** Elin informerar.
 - i. Inte deltagit på möte men fått ta del av material gällande jämlikhet - kortfattat att diskriminering INTE ska förekomma, inga särskilda nyheter.
 - ii. Ellinor upplyser om Louise Danas rapport gällande funktionsvarierande studenter.
 - j. **Studerandeskyddsombud:** Jacob informerar.
 - i. Inget att rapportera.
 - k. **Centrala studeranderådet:** Ellinor och Helena informerar.
 - i. Inget att rapportera.
 - l. **Ev. övriga arbetsgrupper och nätverk.**
 - i. *Centrum för universitetslärarutbildning*
 1. Ellinor informerade att hon nästa vecka kommer ha möte med IKT-ledaren (som sköter pedagogiken över Athena).
 - a. Det kommer diskuteras om hur man i framtiden kan ha hybridundervisning och hur det successivt ska arbetas fram.
 - b. De uppskattar när vi studenter kommunicerar våra åsikter om pedagogiken och då även de digitala hjälpmedlen.
 - ii. *Områdesnämnden*
 1. Helena informerade om att nämnden står över fakulteten och institutionen och att verksamheten handlar om att skapa mål och strategier för att förbättra utbildningen. Det vi studenter tycker är viktigt med nämnden är att fokusera mer på den internationella mobiliteten och digitaliseringen. En diskussion om hur vi gör detta kommer initieras.
 - iii. *Introduktion studentinflytande Juridiska fakulteten*
 1. Evelina redogjorde för introduktionen. Jäv diskuterades och Jenny informerade att vi representanter enkelt kan hitta våra rättigheter för studentinflytande på:
<https://www.su.se/medarbetare/organisation-styrning/styrdokument-regelboken/organisation-och-beslutsstruktur/regler-f%C3%B6r-studentinflytande-1.468037>.
 - iv. *Frågestund om Studentinflytande med Kåren*
 1. Helena redogjorde för att vi har vår lagstadgade rätt till studentinflytande som inte kan ifrågasättas.
 2. Härskartekniker och vad man gör om man blir utsatt diskuterades på frågestunden.
 - a. Dels ska man tänka på att ledamöterna är lika rädda som vi är och att behandla dom som små rädda asplöv då de är extra känsliga så fort det gäller något som rör deras forskning.

- b. Dels ska man tydliggöra att man har en lagstadgad rätt att vara där som representant och att bli hörd!
- 3. Hur man bör agera vid ärenden diskuterades.
 - a. Vid enklare ärenden ska man maila läraren och skicka kopia till prefekt och även skriva det i kursutvärderingen, för det är där gör det mest skillnad.
 - b. Vid svårare ärenden är det en fråga för institutionsstyrelsen som helhet! Systematiska fel ska tas upp på högre nivå. Man är inte skyldig att ta upp det med studierektorn men det är en snällare väg att gå. Om man inte får gehör så får man lyfta till dekanen och fakulteten.
- 4. Möjligheten att reservera sig vid beslut finns alltid! Det är en stark markering och det är viktigt att säga ifrån om man inte känner sig bekväm med ett beslut.
- 5. Viktigt att som representant ta reda på vad som är syftet i utskottet eller nämnden.

5. Besluts- och diskussionspunkter

a. Formellt val till kommande poster i utskotten

- i. *Arbetsgruppen för institutionens miljörepresentanter* (förslagsvis representerat genom skyddsombudet)
 - 1. Jacob Björnberg valdes i enlighet med förslaget.
- ii. *Gruppen för jämställdhet och likabehandling* (förslagsvis representerat genom jämlikhetsombudet)
 - 1. Elin Englund valdes i enlighet med förslaget.
- iii. *Lokala rådet för arbetsmiljö och lika villkor (RALV)* (förslagsvis representerat genom skyddsombudet och/eller jämlikhetsombudet)
 - 1. Jacob Björnberg och Elin Englund valdes in till RALV i enlighet med förslaget.

b. Linjerådets Athena-sida – hur sidan bör användas

- i. Vi har fått en ny sida och det är för tillfället Ellinor, Dosti och Evelina i egenskap av sina poster som har access till sidan. Det är den lokala IT-personen som ger behörighet.
 - 1. SU ska ha representanter på sidan.
 - 2. Protokoll ska laddas upp på sidan.
 - 3. Mötestider ska läggas upp så att studenter ska sitta med på våra möten om de vill.
 - 4. Allmän information ska förmedlas på sidan.
 - 5. Ellinor ska ta reda på hur vi ser till att studenter får tillgång till sidan.
 - 6. Linjerådets representanter ska skriva till Evelina om vi har synpunkter på hur vi kan använda oss av sidan på fler sätt

c. Beslut om mandat för kassör att söka bidrag

- i. Linjerådet har skriftligen beslutat att Emanuel Sonstrand, i egenskap av kassör, har mandat att söka bidrag för Linjerådets del.

d. Kursföreståndares bemötande på IP- och processrätten

- i. På IP-rätten kom ett meddelande på Athena som relativt aggressivt konstaterade att det förekommit mycket fusk på ordinarie tenta VT21 och att ärendena skulle skickas till disciplinnämnden. Det förekom ingen information om när påstått fusk skulle meddelas studenterna i fråga. Det blev många diskussioner bland studenter som kände en allmän stress och ångest för att ha kanske felaktigt ha blivit anmälda för fusk.
- ii. De meddelanden som förekom på processrätten VT21 ledde inte till lika mycket stress och ångest som på IP-rätten men det var ändå problematiskt med kursföreståndares nedvärderande och klagande ton.
- iii. Dosti ska sammanställa ett dokument på hur vi ska hantera detta efter att han fått synpunkter från linjerådets ledamöter. Detta ska tas upp på nästa möte med institutionsstyrelsen. Tills nästa utbildningsutskott ska det lyftas att det kanske finns ett behov av att det upprättas en policy om hur det här bemötande ska ske.
- iv. Jenny kommenterar att det här är ett arbetsmiljöproblem för studenter och det är inte acceptabelt. Studenter ska inte känna sig uthängda då det påverkar den psykiskosociala arbetsmiljön. Detta problem kan tas upp i olika arbetsgrupper, till exempel RALV. Det kan vara värt att lyfta detta i CSR också för att se om det är ett genomgående problem.

6. Övriga ärenden

Ellinor ska dela Linjerådets Google Drive med alla av effektivitetsskäl.

7. Datum för nästa möte

Preliminärt datum och tid för nästa möte: tisdagen den 2 mars 2021 kl. 17:00-19:00.

8. Mötet avslutas

Mötet avslutas kl. 19:06.



Som ovan,
Ellen Gustafsson Björverud, sekreterare



Protokoll uppvisat/
Evelina Siska, justerare